



Hinweise zur Handhabung der ax Sattelmodelle Leaf/ Leaf II & Endurance

Klemmbereich

Der Klemmbereich des Sattels ist hochoval mit den Dimensionen 8x10 mm **(a)**.

Verwenden Sie **ausschließlich** kompatible Sattelstützen mit für diesen Durchmesser vorgesehenen Klemmelementen. Diese sind vom Sattelstützenhersteller separat erhältlich.

Handhabung

Für den Transport oder Umgang mit dem Fahrrad darf der Sattel nur im hinteren Bereich mittig angehoben werden **(b)**.

Ein Anheben an den Flügeln ist zu vermeiden. Diese sind für größtmöglichen Komfort besonders flexibel ausgelegt.

Handling note for ax saddle series Leaf / Leaf II & Endurance

Clamping range

The clamping area of the saddle is vertically oval with dimensions of 8x10 mm **(a)**.

Only use compatible seatposts with clamping elements suitable for these dimensions. These are available from the seatpost manufacturer separately as accessory.

Handling

For transport or handling of the bicycle, the saddle may only be lifted in the center of its rear end **(b)**.

A lifting at the wings is to be avoided. These are designed to be extremely flexible for maximum comfort.

